

USER'S INSTRUCTIONS

Stainless Steel Screen

1. **Avoid Collision:** Don't use hard or sharp objects to hit its surface to avoid scratches and depressions.
2. **Avoid disassembly after installation:** Don't drag it casually and disassemble it at will after installation.
3. **Regular cleaning:** Clean regularly to avoid dust and dirt on the surface with a neutral detergent and a soft cloth rather than a detergent containing abrasive powder. Follow brushed lines to clean brushed stainless steel screen. For the surface with grease, oil, fingerprints, and lubricating oil, you can wipe it with a paper towel first, and then wash it with a neutral detergent or ammonia solution.
If 1-2 meters of the metal screen needs to be cleaned, do not use acid-base detergent for spraying or washing. Otherwise, it will cause the serious effect of titanium removal, and can not be repaired, unless the whole screen removed, re-titanium re-plating.

4. **Avoid Corrosion:** Keep it dry. Do not put it in a humid environment to protect it from corrosion.

5. **Rust Prevent:** Environmental areas with high air humidity, continuous rainy weather, or high pH in the air are prone to rust.

不锈钢屏风隔断使用说明书

1. **避免碰撞:** 不要使用坚硬或尖锐的物体撞击不锈钢屏风表面，以避免划伤和凹陷。
2. **避免拆卸:** 不锈钢屏风安装后不要随便拖动，或随意拆卸屏风。
3. **定期清洁:** 常规的不锈钢屏风表面通常为镜面或拉丝。定期用中性洗涤剂或软布清洗屏风表面的灰尘和污垢，以防止褪色，注意不要使用酸碱洗涤剂清洗。擦拭拉丝不锈钢屏风，要顺着拉丝的纹路去擦，这样就不容易弄花屏风的表面。若清洗不当，造成屏风表面褪色或掉钛，屏风饰面无法修复，除非去钛后重新镀色。
4. **防腐防锈:** 保持屏风安装环境干燥。不要把屏风放在潮湿的环境中或空气中含有酸碱度大的环境中，以免其腐蚀和生锈。